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Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråds sammanträde 2006-10-16 
 
Justeras 2006-10-18 
 
 
 
………………………………… ………………………………….. 
Ingrid Stockman  Margareta Thörnblom  
 
Närvarande ledamöter SPF Viveca Sarman 
                                           SPF               Claes Hagwall                              
  SPF Jutta Askergren 
  SPF Margareta Thörnblom 
  PRO Ingrid Stockman 
 
Närvarande ersättare SPF Rune Hasp 
                                           SPF               Carl- Johan Ihrfors 

SPF Yvonne Wendt 
  SPF Ulla Löfberg 
  PRO Anita Lundin 
   
 
Föredragande tjänsteman: Marianne Snell under § 7. 
 
§ 1. Val av protokolljusterare 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att Ingrid Stockman och Margareta Thörnblom 
justerar dagens protokoll. 
 
§ 2.  Tid för protokolljustering 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att protokollet ska justeras den 18 oktober 2006 
 kl. 9:00.  
 
§ 3. Föregående sammanträdesprotokoll 
Föregående sammanträdesprotokoll läggs till handlingarna. 
 
§ 4. Rapport från äldreboendena 
Anita Lundin har den 26 september 2006 deltagit i förtroenderådet på Dianagården. 
Hon berättade på mötet att hon upplevde Dianagården som ett mycket hemtrevligt boende. 
På förtroenderådet hade framkommit att man under sommaren serverat gemensamt kaffe till 
de boende och bakat tillsammans samt att man hade gjort utflykter med de boende. 
Under sommaren har det varit bra semestervikarier som har arbetat på Dianagården. 
Pensionärsrådets representant berättade att man efter Länsstyrelsens granskning av 
Dianagården har anställt tre extra personer som arbetar på gruppboendet nattetid. 
De boende som bor på Dianagården har fått erbjudande att flytta till Rio vård och 
omsorgsboende samt servicehus när detta öppnar i december. 
När det under hösten har startats upp utbildningar för tillsvidare anställda har Dianagården 
haft svårt att anställa utbildade vikarier.  
Anita berättade vidare att man hade startat upp en bridgeklubb och att en boende hade tagit 
initiativet till detta. 
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På Dianagården ska man undersöka hur övervakningen av gruppboendet ska kunna 
kompletteras med hjälp av teknik.  
 
Rune Hasp och Margareta Thörnblom har varit på förtroenderåd på Kattrumpstullens vård och 
omsorgsboende den 25 september 2006. 
De berättade att fasaden på huset håller på att släppa. Stockholms Geriatriken kommer att ha 
läkaransvaret efter jul.  
Pensionärsrådets representanter hade som önskemål att få komma och äta en måltid på 
Kattrumpstullens vård och omsorgsboende. 
 
Yvonne Wendt rapporterar från förtroenderådet på Kampementets vård och omsorgsboende 
den 27 september 2006 att en del anställda behöver stöd med svenska språket. Det hade även 
framkommit önskemål om att de boende ska få lyssna mer på radio. 
 
När det gäller Körsbärsgårdens vård och omsorgsboende så anordnar man dans. Det finns 
mycket aktivering till de boende för att de ska få en meningsfull tillvaro. Maten på boendet är 
även mycket god. 
Körsbärsgårdens vård och omsorgsboende har tre läkare som växlar med varandra att komma 
till boendet och läkaren kommer två gånger i veckan. 
Körsbärsgården arbetar för att utveckla kontaktmannaskapet, dokumentationen enligt SoL 
samt måltiderna. Det man vill förbättra är måltidsituationen som exempelvis hur man dukar 
och hur maten serveras med mera. Vidare arbetar man med etiska frågor i verksamheten. 
Det finns Silviasystrar som undervisar i hur man arbetar med boende som har en 
demenssjukdom. Sjukhusprästen ger personalen handledning i vård i livets slutskede. 
Körsbärsgårdens vård och omsorgsboende har fått renoverat tre kök och kommer att även 
ytterliggare renovera tre kök. 
De boendes lägenheter behöver upprustas och detta kommer man att börja med 2007. 
Verksamheten har även en bra personal enligt pensionärsrådets representant. 
 
§ 5. Information från KPR 
Det fanns inget att ta upp på pensionärsrådet under denna paragraf. 
 
§ 6.  Kvalitetsarbete 
En representant i pensionärsrådet hade varit på ett möte gällande KLEO. 
I KLEO arbetar man bland annat med att få fram olika nyckeltal som man som exempel kan 
använda sig av i hemtjänsten när det gäller tidsåtgång hos brukaren. 
 
§7.  Rio vård och omsorgsboende samt servicehus 
 Marianne Snell redogör för de förslagna förändringarna avseende lokaler, organisation och 
inriktning för nya Rio vård och omsorgsboende. 
Pensionärsrådet har som önskemål till nästa pensionärsråd att man får en förenklad ritning 
över Rio vård och omsorgsboende samt servicehus. 
 
§ 8. Övriga frågor 
Pensionärsrådet hade som önskemål att man träffas för att förbereda mötet kl. 13.15 och att 
pensionärsrådet startade kl.13.45 och slutade kl.15.45. 
De ville även veta de nya tiderna för pensionärsrådet 2007. Förvaltningen återkommer om 
detta. 
Pensionärsrådet önskar till pensionärsrådet i december träffa presidiet.  
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Vidare vill pensionärsrådet att Östermalms stadsdelsnämnd till nästa pensionärsråd redovisar 
avslag till särskilt boende och avslag gällande hemtjänst snarast. 
 
Marianne Snell meddelade att Östermalms stadsdelsförvaltning har en budget i balans. 
När det gäller äldreomsorgen är det -5,3 mkr. 
 
Det 9 november kommer de som ingår i fokusgruppen att träffas på Norrmalm. 
 
 
Sekreterare  
Helén Engberg 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


